
Protokół Nr LVII/57/18

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 27  lutego  2018  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 19 radnych na ogólną liczbę 21 radnych ( lista obecności w załączeniu do

protokołu).

Radni nieobecni: Pani Anna Karasińska, Pan Jacek Piwowarski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów, 

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad.1

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie dokonał  otwarcia  sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 stycznia 2018 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:      

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2018 rok – projekt nr
507/18,

b)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 –
2029 – projekt nr 508/18,

c)  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie  z  wychowania  przedszkolnego  przez
uczniów  objętych  wychowaniem  przedszkolnym  do  końca  roku  szkolnego  w  roku
kalendarzowym,  w  którym  kończą  6  lat  w  prowadzonych  przez  Gminę  Staszów
publicznych przedszkolach  i oddziale przedszkolnym w publicznej szkole podstawowej
– projekt nr 509/18,

d) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Staszów
na lata 2018 – 2022 – projekt nr 510/18,

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w drodze ustnego przetargu
nieograniczonego – projekt nr 506/18.
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4.   Interpelacje radnych.

5.   Wolne wnioski i zapytania

- informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 23.01.2018 roku  

do 22.02.2018 roku. 

6.   Zamknięcie obrad sesji. 

Po zapoznaniu z porządkiem głos zabrał  Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć,

który zawnioskował  o  wprowadzenie  do  porządku  posiedzenia  projektu  uchwały w  sprawie

dokonania  zmiany  w  uchwale  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  nr  L/442/17  z  dnia

20 października 2017 roku w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego

jednoosobowej Spółki Gminy Staszów pod nazwą Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i

Mieszkaniowej Spółka Gminy z o. o. w Staszowie, w drodze wniesienia wkładu niepieniężnego

w  postaci  prawa  własności  nieruchomości  gruntowej  –  projekt  nr  511/18.  

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

W związku  z  powyższym Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Dominik  Rożek

poddał  pod głosowanie  wniosek o  dokonanie  zmian w porządku obrad  poprzez  poszerzenie

porządku  obrad  o  pkt  3  f  )  dokonania  zmiany  w uchwale  Rady Miejskiej  w  Staszowie  nr

L/442/17  z  dnia  20  października  2017  roku  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  podwyższenie

kapitału  zakładowego  jednoosobowej  Spółki  Gminy  Staszów  pod  nazwą  Przedsiębiorstwo

Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  Spółka  Gminy  z  o.  o.  w  Staszowie,  w  drodze

wniesienia  wkładu  niepieniężnego  w  postaci  prawa  własności  nieruchomości  gruntowej  –

projekt nr 511/18.

Rada  Miejska  jednogłośnie  przyjęła  przedmiotowy  wniosek  oraz  jednomyślnie  zatwierdziła

porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku (obecnych było 19 radnych).  Porządek

obrad po zmianach przedstawiał się następująco:

       1. Otwarcie sesji.

       2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 stycznia 2018 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:      

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2018 rok – projekt nr
507/18,

b)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 –
2029 – projekt nr 508/18,

c)  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie  z  wychowania  przedszkolnego  przez
uczniów  objętych  wychowaniem  przedszkolnym  do  końca  roku  szkolnego  w  roku
kalendarzowym,  w  którym  kończą  6  lat  w  prowadzonych  przez  Gminę  Staszów
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publicznych przedszkolach i oddziale przedszkolnym w publicznej szkole podstawowej
– projekt nr 509/18,

d) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Staszów
na lata 2018 – 2022 – projekt nr 510/18,

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w drodze ustnego przetargu
nieograniczonego – projekt nr 506/18,

f)  dokonania  zmiany  w  uchwale  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  nr  L/442/17  z  dnia
20  października  2017  roku  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  podwyższenie  kapitału
zakładowego  jednoosobowej  Spółki  Gminy  Staszów  pod  nazwą  Przedsiębiorstwo
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Spółka Gminy z o. o. w Staszowie, w drodze
wniesienia wkładu niepieniężnego w postaci prawa własności nieruchomości gruntowej
– projekt nr 511/18.

      4. Interpelacje radnych.

      5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

   -  informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 23.01.2018 roku do   

22.02.2018 roku.

     6. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do Protokołu nr LVI/56/18 z sesji z dnia  25 stycznia 2018 roku i przyjęli

go jednogłośnie (obecnych było 19 radnych).

Ad. 3 a

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy w Staszowie zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie  wprowadzenia  zmian  w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na  2018 rok  –  projekt  

nr 507/18.

Po zapoznaniu z projektem o zabranie głosu poprosił radny Jerzy Kozioł.

Radny  Jerzy  Kozioł  odniósł  się  do  wydatków  budżetowych  w  zakresie  dokapitalizowania

Staszowskiego Centrum Przedsiębiorczości Sp. z ograniczoną odpowiedzialnością w Staszowie  

w  kwocie  70  000,00  zł. Nadmienił,  iż  jego  pytanie  nie  dotyczy  bezpośrednio  kwoty

dofinansowania,  a  działalności  Spółki.  Przypomniał,  iż  na sesji  Rady Miejskiej,  podczas  której

powoływana  była  w/w  Spółka,  Burmistrz  argumentował  konieczność  jej  utworzenia  w  celu

zachowanie terenów PKS-u. Burmistrz przekonywał, iż w przyszłości będzie przebiegać na tych

terenach obwodnica i z uwagi na to ważne było, aby te tereny stanowiły własność Gminy Staszów.

Na bazie tego miał zostać wybudowany Inkubator Przedsiębiorczości. Nadmienił,  iż w ostatnim

okresie w wyniku przetargu, do którego nie przystąpiła gmina Staszów została sprzedana kolejna 

z działek. Zapytał Burmistrza, czy w związku z tym zmieniła się wizja dalszego funkcjonowania
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Inkubatora Przedsiębiorczości.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć nie zgodził się ze słowami radnego Jerzego

Kozioła,  iż  głównym  celem  powołania  SCP było  zachowanie  terenów  należących  do  PKS-u.

Wyjaśnił,  iż  chodziło  wówczas  o  zlokalizowanie  siedziby  nowej  spółki  przy  równoczesnym

zabezpieczeniu terenów należących do Spółki PKS. Z tej m.in. przyczyny została podjęta decyzja 

o wykupie gruntów i zlokalizowaniu siedziby Spółki SCP.  Następnie poinformował, iż działka  

o  której  wspomniał  radny  Kozioł  nie  stanowiła  własności Spółki  Staszowskiego  Centrum

Przedsiębiorczości,  a  była  własnością  PKS-u.  Nadmienił,  iż  Gmina Staszów nie  przystąpiła  do

przetargu  na  zakup  gruntu  PKS-u  z  uwagi  na  zbyt  wysoką  kwotę,  jak  również  przedmiotowa

działka nie była w planie zagospodarowania  terenów przez SCP. Przypomniał, iż jest opracowana

wstępna koncepcja zagospodarowania terenu będącego w posiadaniu spółki SCP i Gminy Staszów.

Burmistrz  zaznaczył,  iż  na  obecną  chwile  nie  widzi  bezpośredniego  zagrożenia  dalszego

funkcjonowania Spółki. Nadmienił, iż przychody są niskie, dlatego też zabezpieczenie środków  

w budżecie na dokapitalizowanie Spółki pozwoli na dalsze jej funkcjonowanie. 

Ponownie  o  zabranie  głosu  poprosił radny  Jerzy  Kozioł,  który  odnosząc  się  do  wypowiedzi

Burmistrza, wyjaśnił, iż w swojej wypowiedzi nie twierdził, iż działka która została sprzedana była

własnością  Staszowskiego  Centrum  Przedsiębiorczości.  Intencją  jego  wypowiedzi  było,  aby

zaciągnąć wiedzę w zakresie inkubatora przedsiębiorczości, czy w tym kierunku będziemy szli, czy

będziemy to realizować, czy gminie się to opłaca. Zapytał również, czy sprzedaż tej działki przez

PKS  w  Staszowie  innemu  podmiotowi  niż  gmina  Staszów  nie  będzie  przeszkadzało  

w funkcjonowaniu Spółki np. poprzez brak dojazdu do tych działek.

Pan Leszek Kopeć odpowiedział, iż nie będzie to przeszkadzało tym bardziej, iż na działce która

została  sprzedana  została  ustanowiona  służebność  przejazdu   do  wszystkich  nieruchomości.

Następnie  poinformował,  iż  na  stronie  Ministerstwa  Inwestycji  i  Rozwoju  ogłoszone  zostało

zamówienie, którego przedmiotem jest świadczenie doradztwa dla dla strony publicznej (Gminy

Staszów) obejmującego doradztwo prawne,  ekonomiczno – finansowe oraz techniczne na rzecz

podmiotu  publicznego.,  w  celu  wyboru  partnera  prywatnego  dla  realizacji  projektu  pn.:

,,Staszowskie Centrum Przedsiębiorczości”. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XLIV/382/17
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( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 b

Pani  Joanna  Pokora  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 – 2029 – projekt nr 508/18.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr LVII/489/17

( w załączeniu do protokołu).

   Ad. 3 c

Pani Jolanta Macias  - Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu  przedstawiła projekt

uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego przez

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym,

w  którym  kończą  6  lat  w  prowadzonych  przez  Gminę  Staszów  publicznych  przedszkolach   

i oddziale przedszkolnym w publicznej szkole podstawowej – projekt nr 509/18.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 1 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr LVII/490/17

( w załączeniu do protokołu).

          Ad. 3 d

Pani  Maria  Malczyk  -  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i  Rolnictwa  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie wieloletniego  programu  gospodarowania

mieszkaniowym zasobem Gminy Staszów na lata 2018 – 2022 – projekt nr 510/18.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Wobec powyższego projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 18 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr  LVII/491/17

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 e

Pani  Maria  Malczyk przedstawiła  projekt  uchwały w sprawie   wyrażenia  zgody na  sprzedaż

nieruchomości gruntowych w drodze ustnego przetargu nieograniczonego – projekt nr 506/18.
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Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr LVII/492/17

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 f

Pani Maria Malczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany w uchwale Rady

Miejskiej w Staszowie nr L/442/17 z dnia 20 października 2017 roku w sprawie wyrażenia zgody

na  podwyższenie  kapitału  zakładowego  jednoosobowej  Spółki  Gminy  Staszów  pod  nazwą

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Spółka Gminy z o. o. w Staszowie,  

w drodze wniesienia wkładu niepieniężnego w postaci prawa własności nieruchomości gruntowej –

projekt nr 511/18.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr LVII/493/17

( w załączeniu do protokołu).

  Ad. 4

Interpelacje na piśmie złożył radny Bonifacy Wojciechowski.

Radny  Bonifacy  Wojciechowski  zgłosił  interpelacje  w  sprawie  wyznaczenia  miejsca

parkingowego dla  osoby niepełnosprawnej  na  zatoce  między blokiem przy ul.  Kilińskiego 16  

a Pizzerią ,,Spoko” (pełna treść interpelacji w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych  wnioskach  i  zapytaniach radny  Jacek  Maruszewski poprosił  Burmistrza  Leszka

Kopcia o udzielenie informacje w zakresie  rozstrzygniętego przetargu w miesiącu lutym na wykup

gruntów na terenach inwestycyjnych w Grzybowie.

Do  powyższego  odniósł  się Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć.  Na  wstępie

przedłożył Wysokiej Radzie informacji z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres

od  23.01.2018  roku  do  22.02.2018  roku  (informacja  w  załączeniu  do  protokołu).  Następnie

wspomniał  o  zadaniach  inwestycyjnych  zrealizowanych  w  ostatnim  okresie,  jak  i  zadaniach

będących w trakcie realizacji m. in.: Trwa realizacja zadania pn. ,,Modernizacja hali sportowej oraz

budowa boiska do piłki plażowej, bieżni prostej 4 – torowej do biegów na 60 m, skoczni do skoku
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w dal  przy ul.  Mickiewicza  40  w  Staszowie”.  Wspomniał  również  o  zakończonej   inwestycji

zrealizowanej  przy  Przedszkolu  nr  3  im.  Papieża  Jana  Pawła  II  w  Staszowie,  polegającej   na

dobudowie  pomieszczeń  do  istniejącego  budynku  Przedszkola  numer  3,  wraz  z  łącznikiem.

Głównym elementem są dwie duże sale. W jednej z nich będzie funkcjonował żłobek, druga jest

przeznaczona na Klub Dziecięcy,  ponadto w rozbudowanej części znalazły się łazienki, szatnie,

pomieszczenie  gospodarcze  i  hol  łączący  nowy  obiekt  z  budynkiem  przedszkola.  W  ramach

rozbudowy przebudowano kuchnię i zmywalnię, a także wejście główne do Przedszkola. W żłobku

profesjonalną opieką zostanie objętych 20 dzieci. Tyle samo dzieci przyjmie Klub Dziecięcy. Obie

instytucje będą działały pod nazwą „Świat Dziecka”, a opiekę w nich znajdzie w sumie 40 dzieci. 

Z dniem 1 marca rozpocznie funkcjonowanie nowy Żłobek i Klub Dziecięcy „Świat Dziecka”  

w  Staszowie.  Dodał  także,  iż  Gmina  Staszów  pozyskała  dofinansowanie  ze  specjalnej  edycji

programu Maluch Plus – za życiem, organizowanego przez Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki

Społecznej.  Ponadto  poinformował  o  przygotowanym  i  złożonym  wniosku  o  przeprowadzenie

postępowania przetargowego o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie pn.: ,,Budowa sali

gimnastycznej  wraz  z  zapleczem  i  łącznikiem  przy  Publicznej  Szkole  Podstawowej  Nr  2  

w  Staszowie”-  trwa  procedura  przetargowa.  Następnie  w  pierwszej  kolejności  odniósł  się  do

interpelacji radnego Bonifacego Wojciechowskiego w zakresie wyznaczenia miejsca parkingowego

dla osoby niepełnosprawnej na zatoce między blokiem przy ul. Kilińskiego 16 a Pizzerią ,,Spoko”.

Poinformował,  iż wnioskodawca lub osoba upoważniona zainteresowana wyznaczeniem miejsca

postojowego  dla  pojazdów  osób  z  niepełnosprawnością  udaje  się  do  tut.  Urzędu,  celem

sporządzenia stosownego wniosku zawierający informacje na temat lokalizacji wybranego miejsca

parkingowego, wraz z uzasadnieniem takiej potrzeby. Nadmienił, iż interpelacja nie była konieczna,

z uwagi na brak zmian w przepisach regulujących poruszoną kwestię. Następnie odniósł się do

zapytania radnego Jacka Maruszewskiego dotyczącego rozstrzygnięcia przetargu na wykup gruntów

na terenach inwestycyjnych w Grzybowie. Poinformował, iż odbył się przetarg, w wyniku  którego

wyłoniono ofertę złożoną przez firmę Cass. Poinformował, iż na ten moment gmina jest w trakcie

kompletowania stosownych dokumentów.

O  zabranie  głosu  poprosił  radny  Bonifacy  Wojciechowski odniósł  się  do  interpelacji  dot.

wyznaczenia miejsca parkingowego dla osoby niepełnosprawnej. Poinformował, iż osoba, której

dotyczy interpelacja nie jest mieszkańcem bloku przy ul. Kilińskiego 16 w Staszowie, mieszka na

ul. Długiej w Staszowie. Nadmienił, iż ten Pan zwrócił się z prośbą do Zarządu Wspólnoty, aby

wyznaczyć  takie  miejsce,  ponieważ  przy  ul.  Kilińskiego  ma  rodzinę  i  często  tam  parkuje,  
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w związku z czym potrzeba jest takiego miejsca. 

Burmistrz  Leszek  Kopeć  jeszcze  raz  zaznaczył,  iż wnioskodawca  lub  osoba  upoważniona

zainteresowana  wyznaczeniem  miejsca  postojowego  dla  pojazdów  osób  z  niepełnosprawnością

powinna zgłosić się do Urzędu i złożyć stosowne dokumenty. 

Do powyższej wypowiedzi odniósł się radny Wojciechowski  i wyjaśnił, iż interpelację zgłosił,  

w imieniu  Zarządu Wspólnoty.  Radny zwrócił  uwagę  Burmistrzowi  na  rozważenie  możliwości

zwiększenia miejsc postojowych dla pojazdów dla osób niepełnosprawnych zdarza się, że często

takie osoby mają problem z zaparkowaniem. 

Radny Tomasz Otrębski poprosił o zajęcie stanowiska odnośnie wykonania przejścia dla pieszych

z  kompletnym  oznakowaniem  w  rejonie  skrzyżowania  ulic:  Kolejowa  –  Zielona  Dolina  

w Staszowie. Ponadto ponownie zawnioskował o oznakowanie na skrzyżowaniu ulic: Oględowska

–  Krakowska  –  Kościuszki  w  Staszowie,  w   związku  z  wieloma  poważnymi  zdarzeniami

drogowymi. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Dominik  Rożek nawiązał  do  interwencji

mieszkańców na portalu społecznościowym w zakresie umieszczenia na budynku Ratusza żółtych

tablic. W związku z czym zapytał Burmistrza, czy zostały podjęte działania w tej kwestii i czy były

stosowne zgody. 

Do powyższego odniósł  się  Burmistrz  Leszek Kopeć  i  oznajmił,  iż  tablice  zostaną  usunięte  

z uwagi na to ,iż nie były one uzgodnione z Urzędem (kształt,  treść,  lokalizacja).  W związku  

z czym, zostało wystosowane upomnienie z prośbą o ich usunięcie. Nadmienił, iż jest możliwość

wywieszania tablic po uprzednim uzyskaniu zgody.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 6

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział  

w sesji, po czym zamknął jej obrady.

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz. 1400  do godz.1500

Protokolant:           Przewodniczący

M. Janowska             Rady Miejskiej w Staszowie

                 ( - ) Dominik Rożek
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